
 
Zápisnica 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 5. augusta  2015  

 
 
Prítomní: 
 
podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Rokovanie 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Tomáš 
Pásztor.  Privítal  všetkých prítomných.  
Ospravedlnení poslanci: Marian Horníček, Vladimír Hudec. 
Starosta konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je prítomné v nadpolovičnej väčšine, 
je spôsobilé uznášať sa. 
Určenie overovateľov zápisnice:  
Overovatelia zápisnice: MUDr. Mikuláš Mészáros a Gejza Uhrin. 
Oboznámil prítomných s programom schôdze, ktorý doplnil o 2 body a to 
Poďakovanie MUDr. Helene Zólyomiovej za jej dlhoročnú prácu a predloženie 
konceptu kroniky na rok 2014.    
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje program rokovania. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0   
 
Schválený program rokovania: 
 
1. Otvorenie 
2. Nastúpenie náhradníka na uprázdnený mandát poslanca 
3. Zloženie sľubu poslanca 
4. Správa o plnení uznesení 
5. Interpelácia poslancov 
6. Poďakovanie za dlhoročnú prácu MUDr. Zólyomiovej 
7. Koncept kroniky za rok 2014 
8. VZN 1/2015 o poskytovaní sociálnych služieb 
9. Plnenie rozpočtu za II. kvartál 2015 
10. Tretie rozpočtové opatrenie 
11. Vybudovanie parkoviska pri zdravotnom stredisku 
12. Diskusia 
13. Záver       
 
K bodu 2.  Nastúpenie náhradníka na uprázdnený mandát poslanca  
 
V tomto bode starosta oboznámil prítomných, že poslanec Marián Vanovský sa vzdal 
mandátu poslanca obecného zastupiteľstva. Na jeho miesto nastupuje náhradník 
poslanca Jarmila Pečérková. Dal návrh na voľbu mandátovej komisie.                                                                                 



 
Uznesenie č. 64/2015 
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach volí, 

 trojčlennú mandátovú komisiu v zložení: predseda: Igor Jambor, členovia: 
PaedDr. Tibor Balogh, Gejza Uhrin. 

 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Po voľbe predseda mandátovej komisie Igor Jambor predložil správu mandátovej 
komisie o overení vzdania sa mandátu poslanca Mariána Vanovského a o overení 
nastupujúceho náhradníka.  
 
K bodu 3.  Zloženie sľubu poslanca 
 
Starosta obce prečítal znenie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva a následne 
vyzval nastupujúcu poslankyňu, aby zložila sľub. Poslankyňa zložila svoj sľub do rúk 
starostu obce, čo potvrdila podpísaním pod text sľubu. Predmetný podpísaný text 
sľubu tvorí súčasť tejto zápisnice.  
 
Po zložení sľubu poslankyne predseda mandátovej komisie predložil správu 
mandátovej komisie, ktorá tvorí  súčasť tejto zápisnice.  
 
 
 Uznesenie č. 65/2015 

Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

 informáciu mandátovej komisie o splnení zákonných podmienok pre nástup 
náhradníka Jarmila Pečérková, 

a  konštatuje,  

 že Jarmila Pečérková zložila zákonom predpísaný sľub a tak naplnila zákonné 
podmienky pre výkon funkcie poslanca Obecného zastupiteľstva v Horných 
Semerovciach 

Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 4. Správa o plnení uznesení 

 
Starosta uviedol, že úlohy sa plnia priebežne.  

 
K bodu 5. Interpelácia poslancov  



 
Poslanec Igor Jambor vo svojom interpelačnom príspevku uviedol, že pri dome č.64, 
ktorý kúpila obec, vznikol taký problém, že sa tam bývalí majitelia vracajú údajne pre 
úrodu, čo sa susedom spoločného dvora nepáči. Poslanec Jambor navrhol vzniknutý 
problém riešiť takým spôsobom, aby  bývalí majitelia nahlásili na obecnom úrade 
každý vstup do záhrady, kým nepozbierajú úrodu.  
Poslanec Jambor ešte poprosil starostu, aby okolo fitness klubu dal skosiť trávu a  
aby vyzval vedenie TJ, aby dali do poriadku brány na futbalovom ihrisku, lebo tam 
deti hrávajú futbal a sú dosť nebezpečné. 
Starosta uviedol, že čo sa týka zberu úrody pri dome č.64, pondelok tu bola pani 
Adriana Rafaelová povedať, že ide do záhrady nazbierať si zemiaky a mrkvu.  
Čo sa týka kosenia, pracovníci sú na 2 týždňovej dovolenke, pondelok nastúpia do 
práce, určite budú kosiť aj okolo fitness centra. 
PaedDr. Tibor Balogh sa opýtal, či je v KD zriadený nejaký klub pre mladých, lebo 
vidí, že tam chodia.  
Starosta uviedol, že ho vyhľadala mládež, konkrétne Tóth Dodi a Krotil Rado 
a poprosili ho, či by cez prázdniny nemohli chodiť cvičiť do kultúrneho domu, do 
bývalej miestnosti fitness klubu. Majú nejaké prístroje na cvičenie a činky, preniesli 
by to tam. Starosta súhlasil s podmienkou, že môžu sa tam zdržiavať len do 22.00 
hod.. 
MUDr. Mészáros sa spýtal starostu, či sa už riešili tie stromy pri záhrade 
Klinčokovcov, na čo upozornil na predošlom zasadnutí.  
Starosta poznamenal, že pán Uhliar dostal za úlohu upraviť tie stromy, ale nevie, či 
to už s pracovníkmi aktivačnej činnosti  spravili, musí sa tam ísť pozrieť. PaedDr. 
Tibor Balogh poznamenal, že aj popri kultúrnom dome sa zle vychádza z ulice, od 
kríkov sa nedá nič vidieť, mali by sa skontrolovať všetky ulice. 
 
K bodu 6. Poďakovanie za dlhoročnú prácu MUDr. Zólyomiovej 
 
V tomto bode programu starosta v mene obecného zastupiteľstva sa poďakoval 
MUDr. Heleny Zólyomiovej za jej dlhoročnú prácu ako obvodný lekár v obci, pričom 
jej odovzdal čestné uznanie a plaketu.  
 
K bodu 7. Koncept kroniky za rok 2014  
   
Koncept kroniky za rok 2014 obecnému zastupiteľstvu predložila kronikárka pani 
Marta Lőrinczová.  
 
Uznesenie č. 66/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 koncept kroniky za rok 2014. 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 8. VZN 1/2015 o poskytovaní sociálnych služieb 
 



VZN  1/2015 o poskytovaní sociálnych služieb bol elektronicky doručený poslancom 
na prečítanie. VZN sa vzťahuje najmä na denný stacionár. Starosta dal návrh na 
zmenu v článku 4  odsek 1 a to zvýšiť výšku úhrady za poskytnutú stravu z 1 € do 
výšky stravnej jednotky v ŠJ, teda na 1,05 €. Dal hlasovať za uvedenú zmenu. 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
  
Uznesenie č. 67/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 VZN 1/2015 o poskytovaní sociálnych služieb. 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Materiál je priložený k zápisnici ako príloha č. 4. 
 
K bodu 9. Plnenie rozpočtu za II. kvartál 2015 
 
Správu k uvedenému bodu programu prítomným predložila účtovníčka obce H. 
Fajčíková. Výkazy o plnení rozpočtu za II.Q 2015 sú priložené k zápisnici a tvoria jej 
prílohu č. 5. 
 
Uznesenie č. 68/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 plnenie rozpočtu za II. kvartál 2015. 
 

Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 10. Tretie rozpočtové opatrenie 
 
Návrh III. úpravy rozpočtu obce na rok 2015 vypracovala a obecnému zastupiteľstvu           
predložila účtovníčka Helena Fajčíková. Materiál je priložený k zápisnici a tvorí jej               
prílohu č. 6. 
 
Uznesenie č. 69/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 tretie rozpočtové opatrenie. 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



 
K bodu 11. Vybudovanie parkoviska pri zdravotnom stredisku 
 
K tomuto bodu programu starosta informoval poslancov, že od Ministerstva financií 
obec dostane účelovo určenú  dotáciu vo výške 8 000 € na čiastočnú úhradu 
nákladov akcie Vybudovanie parkoviska, chodníka a bezbariérových prístupov 
pri zdravotnom stredisku, na kapitálové výdavky. Starosta prostredníctvom 
elektronickej pošty poslal poslancom náčrt parkoviska, podľa ktorého by sa 
parkovisko riešilo z prednej strany budovy. Plot bude odstránený, uloží sa  rúra na 
odvod dažďovej vody a šianec sa zakryje. Zmestí sa tam približne 8 áut.  
Pri detskej ambulancii sa zruší schodisko a všetky vstupy sa budú riešiť 
bezbariérovo. 
MUDr. M. Mészáros poznamenal, že pri vchode do detskej ambulancii schody môžu 
zostať, stačí na jednej strane vytvoriť bezbariérový vchod a nesmie sa zabudnúť na 
zábradlie. Ešte sa spýtal starostu, čo plánuje  spraviť vo dvore, podľa jeho názoru by 
sa celý dvor mohol využiť na parkovisko.  
Starosta podotkol, že čo sa týka schodov pri detskej ambulancii, boli odfláknuté, 
každý schod má iný rozmer. 
Starosta k návrhu vytvoriť parkovisko vo dvore uviedol, že z ekonomických dôvodov 
to nebude možné. Ešte nepozná rozpočet na vytvorenie parkovacích miest pred 
zdravotným strediskom, projektant už na tom pracuje. Momentálne nevie povedať, na 
čo bude dosť tých 8000 €. Vo dvore je viac prekážok, je tam žumpa, šachta a sú tam 
garáže, kde sme chceli vytvoriť lekáreň.  
Po určitej rozprave dal starosta hlasovať. 
 
Uznesenie č. 70/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 vybudovanie parkoviska pri zdravotnom stredisku podľa predloženého návrhu. 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 12.  Diskusia 
 
V bode diskusia sa poslanec MUDr. M. Mészáros spýtal starostu, že kto spravil a 
spravuje web stránku obce, nakoľko podľa jeho názoru sú tam nedostatky. Nie sú 
tam demografické údaje obce, mohli by tam byť fotky vedúcich pracovníkov obce 
a zamestnancov obecného úradu, poslancov.  
Starosta poznamenal, že sú tam problémy, je to taká amatérska stránka, ktorú spravil 
on. Zapojili sme sa do projektu DCOM-u, všetky programy sú na servery v Bratislave, 
prihlasujeme sa cez online aplikácie. Je to bezpečnejšie ako bolo pred tým. DCOM 
ponúka aj šablóny na stránky, možnože to využijeme.  
Starosta v tomto bode informoval prítomných, že pri amfiteátri v parku spílili stromy, 
údajne by mali na nich vyrásť nové konáre. 
Ďalej informoval prítomných, že už všetky žiadosti sú podané do eurofondov.  
Na modernizáciu verejného osvetlenia už prebehlo verejné obstarávanie. Žiadosť 
o dotáciu na multifunkčné ihrisko nebola podporená. Tak isto nebola podporená ani 
žiadosť o dotáciu na lavičky do parku. 



Ďalšiu žiadosť o dotáciu sme podávali do projektu SPP-spoločne na múzeum.  
Vyšla ďalšia výzva na podanie žiadosti o dotácie z environmentálneho fondu na 
zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných budov vrátane zatepľovania.  
Mohli by sme pýtať na strechu a zateplenie kultúrneho domu, ale žiadosti treba podať 
do 9.októbra 2015. Tento termín by sme asi nestihli. 
Poslanec Igor Jambor poznamenal, že kultúrny dom by sa mal riešiť  len v tom 
prípade, keby sme mali s budovou nejaký zámer. On by mal jeden návrh, v budove 
kultúrneho domu vytvoriť ubytovacie priestory a deťom organizovať detské tábory. 
Mohlo by sa zriadiť občianske združenie pri obecnom úrade za týmto účelom.  
Starosta podotkol, že je to veľmi dobré rozmýšľanie, ale žiaľ v obci nemáme nijaký 
priestor, kde by si vedel predstaviť detský tábor.  
Kronikárka pani Marta Lőrinczová v mene SMK-MKP vyslovila potešenie 
a zablahoželala nastupujúcej poslankyne Jarmile Pečérkovej, že sa stala 
poslankyňou. 
Pani Lőrinczová sa ešte spýtala starostu, či je pravda, že v rodinnom dome č. 64, čo 
kúpila obec, chce zariadiť obecné múzeum? 
Starosta poznamenal, že áno, má taký zámer, ale skôr by to bolo interaktívne 
múzeum, kde by si návštevníci  mohli pozrieť a vyskúšať tkanie kobercov, prácu 
s hlinou, pečenie chleba a pod. Samozrejme by tam boli vystavené aj starožitnosti. 
V tomto bode pani Lőrinczová ešte poprosila pána starostu, či by ženy zapojené do 
verejnoprospešných prác nemohli vyčistiť priestor okolo kostola a pamätníka.  
  
 
 
 

UZNESENIA 
zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce, 

zo dňa 5. 8. 2015 
 
 

 
Uznesenie č. 64/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach volí, 

 trojčlennú mandátovú komisiu v zložení: predseda: Igor Jambor, členovia: 
PaedDr. Tibor Balogh, Gejza Uhrin. 

 
 

 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
starosta obce 

 
 
Uznesenie č. 65/2015 

Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

 informáciu mandátovej komisie o splnení zákonných podmienok pre nástup 
náhradníka Jarmila Pečérková, 



a  konštatuje,  

 že Jarmila Pečérková zložila zákonom predpísaný sľub a tak naplnila zákonné 
podmienky pre výkon funkcie poslanca Obecného zastupiteľstva v Horných 
Semerovciach 

 
Mgr. Tomáš Pásztor 

starosta obce 
 
 
Uznesenie č. 66/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 koncept kroniky za rok 2014. 
  

 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
starosta obce 

 
 
 
Uznesenie č. 67/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 VZN 1/2015 o poskytovaní sociálnych služieb. 
 

 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
starosta obce 

 
 
 
Uznesenie č. 68/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 plnenie rozpočtu za II. kvartál 2015. 
 
 

 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
starosta obce 

 
 
 
Uznesenie č. 69/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 tretie rozpočtové opatrenie. 
 
 

 



 
Mgr. Tomáš Pásztor 

starosta obce 
 
 
Uznesenie č. 70/2015 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 vybudovanie parkoviska pri zdravotnom stredisku podľa predloženého návrhu. 
 
 

 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
starosta obce 

 
 
K bodu 13. Záver 
 
Starosta obce, Mgr. Tomáš Pásztor konštatoval, že program rokovania 7. zasadnutia 
OcZ bol vyčerpaný. Všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie vyhlásil za 
ukončené.  
 
 
 
                                                                                                                               
                                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
MUDr. Mikuláš Mészáros   ..................................... 
 
Gejza Uhrin                        ...................................... 
 
Zapísala: 
Helena Fajčíková               ...................................... 


